
КОРОСТИШІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
м.Коростишів

П Р О Т О К О Л
другого пленарного засідання одинадцятої сесії 

міської ради УШ скликання

31 травня 2021 року сесійна зала міської ради

Загальний склад ради 
Обрано депутатів 
Міський голова 
Присутніх на сесії

Відсутні на сесії
Кворум для проведення сесії наявний.

26 депутатів 
26 
1
22 депутата 
1 міський голова 
3 депутата

Під час сесії працювала електронна система поіменного голосування «Рада 
Голос», здійснено відео та аудіозапис даного засідання, сесія проведена у 
закритому режимі.

Друге пленарне засідання 11 сесії міської ради VIII скликання відкрив 
та вів міський голова Кохан І.М.

Міський голова Кохан І.М. інформував щодо регламенту роботи другого 
пленарного засідання 11 сесії міської ради VIII скликання, який встановлений 
відповідно до статті 51 Регламенту роботи Коростишівської міської ради VIII 
скликання, затвердженого рішенням II пленарного засідання 4 (скликаної 
позачергово) сесії Коростишівської міської ради VIII скликання від 29.12.2020 
№ 19.

Вдовіна О.В. із пропозицією поставити на голосування присутність у 
президії сесії керуючої справами виконавчого комітету міської ради Полєшко 
О.Ю.

Кохан І.М. відповів, що поставить дану пропозицію на голосування у разі 
її підтримки у вигляді пред’явлення підписів вісімнадцяти депутатів 
Коростишівської міської ради.

Кохан І.М. інформував, що у міжсесійний період поступило рішення 
апеляційного суду, а саме по адміністративній справі відносно Токарчука до 
міського голови. У даному рішенні зазначено зобов'язати голову 
Коростишівської міської ради вчинити дії, які передбачені положенням ч.4, 
статті59 ЗУ “Про місцеве самоврядування в Україні” щодо внесення на 
повторний розгляд Коростишівської міської ради рішення Коростишівської 
міської ради “Про погодження проекту землеустрою щодо організації території
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земельних часток (паїв) КСП “ПРОМІНЬ” від 17.12.2019 року, а у решті вимог - 
відмовити. Кохан І.М. запропонував повернутися до голосування та внести дане 
питання в порядок денний.

Бондарчук С.В. зауважив, що порядок денний вже затверджено.
Кохан І.М. наголосив, що дане питання є важливим, адже таке рішення 

було прийнято судом.
Бондарчук С.В. запропонував винести це питання на розгляд комісії із 

земельних питань, а потім на засідання сесії, по регламенту.
Дейчук Л.В. зазначила про необхідність дообрання секретаріату.

I. Слухали: Про дообрання секретаріату.
Кохан І.М. із проханням висловити пропозиції щодо однієї кандидатури до 

складу секретаріату.

І.Виступили:
Бондарчук С.В. запропонував дообрати до складу секретаріату депутата 

Войцехівського О.Г.
Кохан І.М. поставив на голосування дану пропозицію

І. Вирішили: Дообрати до складу секретаріату Войцехівського О.Г.

Голосували: «За»- 23; «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували»-0
Прийнято

Кохан І.М. запросив Войцехівського О.Г. приєднатися до секретаріату та 
приступити до роботи.

Вдовіна О.В. із повторним питанням щодо пропозиції поставити на 
голосування присутність в президії сесії Полєшко О.Ю.

Кохан І.М. вкотре відповів, що поставить цю пропозицію на голосування 
після пред’явлення 18 підписів депутатів Коростишівської міської ради. Також 
зауважив, що склад робочої президії у регламенті не обумовлений.

Кохан І.М. інформував, що суд зобов’язав поставити на голосування 
повторний розгляд вищезгаданого питання щодо КСП «Промінь».

Войцехівський О.Г. згадав схожу ситуацію з ТДВ «КОРТЕКС» та 
наголосив, що суд не може зобов’язати сесію прийняти рішення.

Кохан І.М. поставив на голосування повернення до голосування щодо 
порядку денного.

Голосували: «За»- 12; «проти» - 1, «утримались» - 7, «не голосували»-4
Відхилено

Кохан І.М. інформував, що згідно процедури дане питання буде винесено 
на розгляд профільної комісії та сесії.

Лукомський М.Ю. запропонував почати розгляд порядку денного з 
проекту рішення №1.21 «Про надання дозволу на розроблення технічної
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документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості) не витребуваних (нерозподілених) земельних 
часток (паїв)».

Кохан І.М. звернувся із запитанням чи є в когось заперечення щодо даної 
пропозиції.

Підкевич Е.В. інформував, що він проти, адже є затверджений порядок 
денний з відповідною черговістю.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію депутата Лукомського
М.Ю.

Голосували: «За»- 15; «проти» - 3, «утримались» - 6, «не голосували»-0
Прийнято

II. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) не витребуваних 
(нерозподілених) земельних часток (паїв).

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ІІ. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням про розробника даного проекту рішення.
Хом’яков Г.В. із позитивною відповіддю.
Путято Є.В. із запитанням де знаходяться земельні ділянки, про які 

йдеться в проекті.
Хом’яков Г.В. відповів, що ці землі знаходяться біля с.Радівка.
Путято Є.В. із запитанням: яке саме колективне сільськогосподарське 

підприємство?
Хом’яков Г.В. із відповіддю: КСП “Промінь”.
Путято Є.В. із запитанням на якій території розташоване дане колективне 

сільськогосподарське підприємство.
Хом’яков Г.В. інформував, що не може відповісти на дане питання, так 

як не готував особисто проект рішення з даного питання. Додав, що надати 
більш обґрунтовану відповідь може головний спеціаліст відділу земельних 
відносин та екології міської ради Сільвіструк В.Г.

Сільвіструк В.Г. пояснив, що даний проект рішення готувався на 
підставі поданої заяви, було вивчено всі документи, а також було піднято 
проекти розпаювання даних земель. Зазначив про встановлення того, що це 
землі, які розташовані на території Коростишівської міської ради, а саме за 
межами с.Радівка, які є нерозподілені земельні частки (паї). Додав, що це землі 
КСП “Промінь”. На даний час також з'ясовано, що державний акт не має ніяких 
печаток, підписів та не зареєстрований у встановленому законом порядку.

Путято Є.В. із питанням: це ті землі, на які розроблялися відповідні 
Детальні плани територій, в тому числі й с.Радівка?

Сільвіструк В.Г. із позитивною відповіддю.
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Путято Є.В. звернувся до міського голови: “Ви витратили 115 тис.грн. 
державних коштів на розроблення містобудівної документації. Якщо це рішення 
буде проголосоване і підписане, Ви автоматично визнаєте, що кошти в сумі 115 
тис.грн. витрачені незаконно. Я нагадую, що кримінальна відповідальність 
наступає після 100 тис.грн.”

Путято Є.В. повідомив, що робив запит до Держгеокадастру 
Житомирської області про надання інформації про спільну часткову вартість 
кожної ради, в тому числі й Козіївської сільської ради, де чітко визначено, що 
на території Козіївської сільської ради спільна часткова вартість становить 156, 
9 га. Це рівно та площа, на яку хочуть надати дозвіл на розроблення відповідної 
документації для “Плай-Плюс”, ніби невитребуваних земельних часток (паїв). 
Звернувся із запитанням: Чиї це частки (паї)? Жителів якого населеного пункту?

Сільвіструк В.Г. відповів, що не має найголовнішого документа - 
державного акта на право постійного користування земельними частками 
(паями), які знаходяться у спільній частковій власності. При його наявності 
даний проект рішення не розроблявся би.

Путято Є.В. звернувся до міського голови: “якщо дане рішення буде 
прийнято, я буду писати клопотання про його зупинення”.

Лукомський М.Ю. із поясненням про необхідність прийняття даного 
рішення.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання (1.21) прийняти, як рішення ради.

II. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) не 
витребуваних (нерозподілених) земельних часток (паїв).

Г олосували:«За» - 13; «проти» - 3, «утримались» - 7, «не голосували» -1
Рішення не прийнято

III. Слухали: Про надання дозволу на розроблення документації із 
землеустрою.

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ІІІ. Виступили:
Путято Є.В. із запитанням до голови земельної комісії щодо ФГ “Здвиж”. 

Зазначив, що у проекті рішення - відмова, а рекомендація земельної комісії 
навпаки - погодити надання дозволу. Звернувся із проханням підтримати проект 
рішення з відмовою даному фермерському господарству.

Лукомський М.Ю. запропонував проголосувати за проект рішення, а 
потім окремо за пропозицію Путято Є.В.

Вдовіна О.В. підтримала Лукомського М.Ю.
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Позняков П.М. із прохання прокоментувати позицію земельного відділу 
щодо пункту 5 проекту рішення.

Хом’яков В.Г. із поясненням.
Лукомський М.Ю. запропонував голосувати за рекомендацію земельної 

комісії, яка була напрацьована під час засідання.
Єсипчук Н.М. із пропозицією виключити з даного проекту рішення 

пункти 1.5, 1.7, 1.8, 1.9, 1.10, 1.11 з метою відкласти на довивчення.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради, але виключити пункти 1.5, 1.7, 1.8, 
1.9, 1.10, 1.11, а також без пункту 13 (ФГ “Здвиж”).

III. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення документації із землеустрою (без пукнтів 1.5, 1.7, 1.8, 1.9, 1.10, 
1.11, 13».

Голосували: «За» - 24; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-0
Рішення прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пункт 13 (надати погодження ФГ 
“Здвиж”).

Голосували: «За» - 14; «Проти»-2; «Утримались» -6; «Не голосували»-2
Рішення прийнято

IV. Слухали: Про затвердження документації із землеустрою
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

IV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

IV. Вирітили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
документації із землеустрою».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-3; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

V. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

У.Виступили:
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Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

V. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)».

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-3; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

VI. Слухали: Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

УІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

VI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості)».

Голосували: «За»- 23; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

VII. Слухали: Про внесення змін до рішень Коростишівської міської
ради

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

VII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
рішень Коростишівської міської ради».

Голосували: «За»- 23; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

VIII. Слухали: Про затвердження технічної документації з 
нормативної грошової оцінки земельної ділянки та проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.
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VIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки та 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки».

Голосували: «За»- 24; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

IX. Слухали: Про розгляд заяви гр. ШайдецькогоВіктора Дмитровича
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

IX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

IX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви гр. 
ШайдецькогоВіктора Дмитровича»

Голосували: «За»- 23; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

X. Слухали:Про розгляд заяв на поділ земельних ділянок
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

X. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

X. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяв на поділ 
земельних ділянок»

Голосували: «За»- 24; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XI. Слухали:Про розгляд заяв громадян
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

ХІ. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяв 
громадян»
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Голосували: «За»- 24; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

ХІІ. Слухали: Про розгляд заяви фізичної особи-підприємця
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви 
фізичної особи-підприємця»

Голосували: «За»- 24; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XIII. Слухали:Про розгляд заяв гр. Хоменко Валентини 
Володимирівни та гр. Хоменка Миколи Євгеновича

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХІІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяв гр. 
Хоменко Валентини Володимирівни та гр. Хоменка Миколи Євгеновича»

Голосували: «За»- 21; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XIV. Слухали:Про продаж права оренди земельних ділянок
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХІУ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

ХІУ. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про продаж права 
оренди земельних ділянок»

Голосували: «За»- 22; «Проти»-0; «Утримались»-2; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято
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XV. Слухали:Про визначення переліку земельних ділянок комунальної 
власності сільськогосподарського призначення для продажу права оренди 
на земельних торгах окремими лотами, надання дозволів на складання 
документації із землеустрою

Кохан І.М. зачитує рекомендацію земельної комісії: на розгляд сесії із 
доопрацюванням: зняти пункт 4 з проекту рішення, а пункти 5, 6, 17 і 29 - з 
додатку №1.

XV. Виступили:
Лукомський М.Ю. інформував, що по даним земельним ділянкам було 

надано доручення старостам та відділу земельних відносин та екології міської 
ради щодо надання інформації.

Хом’яков В.Г. із поясненням. Додав, що рекомендація земельної комісії 
по даному питанню є коректною.

Путято Є.В. запропонував поставити на голосування проект рішення без 
рекомендації земельної комісії.

Юзефович Ю.М. із пропозицією підтримати проект рішення та 
проголосувати.

Єсипчук Н.М. підтримала депутатів Юзефович Ю.М. та Путято Є.В.
Старости Кропивнянського та Стрижівського старостинський округів із 

поясненням по окремим земельним ділянках, що знаходяться на території 
Кропивні та Стрижівки.

Войцехівський О.Г. із пропозицією відкласти на доопрацювання даний 
проект.

Єсипчук Н.М. наголосила, що відповідний проект вже доопрацьований. 
Звернулася із пропозицією проголосувати вцілому з правками, які були озвучені 
міським головою.

Бричковський Ю.Л. нагадує про рекомендацію земельної комісії.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення 

відкласти на довивчення.

XV. Вирішили: Відкласти на довивчення питання «Про визначення 
переліку земельних ділянок комунальної власності сільськогосподарського 
призначення для продажу права оренди на земельних торгах окремими 
лотами, надання дозволів на складання документації із землеустрою»

Голосували: «За»- 22; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-1.
Прийнято

Денисовець Ю.М. відлучився від роботи сесії

XVI. Слухали: Про надання дозволу на розробленнядокументації із 
землеустрою

Кохан І.М. із пропозицією голосувати окремо за проект рішення та 
окремо за пункт 37 (ПП “ГРАВІЛЛОН”).
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ХУІ.Виступили:
Путято Є.В. запропонував поставити на голосування напрацьований 

проект рішення.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

Голосували: «За»- 11; «Проти»-0; «Утримались»-7; «Не голосували»-5.
Рішення не прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: надати дозвіл ПП 
“Гравіллон”.

Голосували: «За»- 10; «Проти»-0; «Утримались»-8; «Не голосували»-5.
Рішення не прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради (без пункту 37 ПП “Гравіллон”).

XVI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
розробленнядокументації із землеустрою»без пункту 37 ПП “Г равіллон”.

Голосували: «За»- 19; «Проти»-0; «Утримались»-3; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XVII. Слухали:Про затвердження документації із землеустрою
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХУІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
документації із землеустрою»

Голосували: «За»- 23; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XVIII. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.
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XVIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу 
на розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)»

Голосували: «За»- 22; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XIX. Слухали:Про затвердження технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості)

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIX. Виступили:
Кохан ГМ. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XIX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості)»

Голосували: «За»-22; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XX. Слухали:Про розгляд заяви фізичної особи-підприємця 1.18
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Xом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XX. Виступили:
Кохан ГМ. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви 
фізичної особи-підприємця»

Голосували: «За»-23; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXI. Слухали:Про затвердження документації щодо поділу земельної 
ділянки

Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 
Xом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з

даного питання прийняти, як рішення ради.
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XXI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
документації щодо поділу земельної ділянки»

Голосували: «За»-23; «Проти»-0 ; «Утримались »-0 ; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXII. Слухали:Про розгляд заяви на поділ земельної ділянки
Інформація начальника відділу земельних відносин та екології міської ради 

Хом’якова В.Г. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХХІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про розгляд заяви на 
поділ земельної ділянки»

Голосували: «За»-9; «Проти»-0 ; «Утримались»-11 ; «Не голосували»-3.
Рішення не прийнято

XXIII. Слухали:Про надання дозволу на виготовлення експертної 
грошової оцінки земельної ділянки несільськогосподарського призначення

Інформація провідного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Гулик В.М. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХХІІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу 
на виготовлення експертної грошової оцінки земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення»

Голосували: «За»22; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XXIV. Слухали:Про звернення громади Стрижівського 
старостинського округу

Інформація старости Стрижівського старостинського округу Томашевської 
М.О. щодо даного проекту рішення.

ХХІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з

даного питання прийняти, як рішення ради.
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XXIV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про звернення 
громади Стрижівського старостинського округу про відмову у наданні 
погодження Державній службі геології та надр України »

Голосували: «За»-23; «Проти»-0 ; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXV. Слухали:Про прийняття основних засобів на баланс 
Коростишівської міської ради

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про прийняття 
основних засобів на баланс Коростишівської міської ради»

Голосували: «За»-22; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XXVI. Слухали:Про надання згоди на прийняття майна у комунальну 
власність

Інформація начальника управління ЦНАП міської ради Зелінської О.Ю. 
щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXVI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXVI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання згоди на 
прийняття майна у комунальну власність»

Голосували: «За»-22; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XXVII. Слухали:Про затвердження звіту «Про виконання бюджету 
Коростишівської міської територіальної громади за І квартал 2021 року»

Інформація начальника фінансового управління Якименка А.О. щодо 
обґрунтування даного проекту рішення.

XXIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з

даного питання прийняти, як рішення ради.
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XXVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
звіту «Про виконання бюджету Коростишівської міської територіальної 
громади за І квартал 2021 року»

Голосували: «За»-21; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XXVIII. Слухали:Про затвердження Комплексної Програми, 
профілактики злочинності та правопорушень на території Коростишівської 
міської ради

Інформація начальника відділу ЖКГ Загарія І.С. щодо обґрунтування 
даного проекту рішення.

ХХУІІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXVIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Комплексної Програми, профілактики злочинності та правопорушень на 
території Коростишівської міської ради»

Голосували: «За»-21; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XXIX. Слухали:Про внесення змін до міського бюджету
Інформація начальника фінансового управління Якименка А.О. щодо 

обґрунтування даного проекту рішення.

ХХІХ. Виступили:
Підкевич Е.В. із проханням виділити кошти на ремонт мосту в районі 

Кірічанки.
Бондарчук С.В. із проханням виділити кошти на виконання заходів 

Державної соціальної програми "Національний план дій щодо реалізації 
Конвенції ООН про права дитини на 2021 рік"

Лукомський М.Ю. із проханням виділити кошти на придбання у 
громадської організації інвалідів постільної білизни.

Русецький С.А. про встановлення тротуару по вул. Грибоєдова.
Юзефович Ю.М. про гостру потребу встановлення штучної дорожньої 

нерівності (лежачого поліцейського підвищеного типу) поблизу ліцею №9 імені 
Олега Ольжича.

Кохан І.М. підтримав депутата Юзефович Ю.М., а також додав, що дане 
питання буде опрацьовано першим заступником міського голови Дейчуком Р.С.

ХХУІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з

даного питання прийняти, як рішення ради.
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Депутат Путято Є.В. відлучився від роботи сесії.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради зі змінами та доповненнями.

XXIX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
міського бюджету» з доповненнями та змінами.

Голосували: «За»-18; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-4.
Рішення прийнято

XXX. Слухали:Про надання матеріальної допомоги на ліквідацію 
наслідків пожежі

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров 'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХХХ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання 
матеріальної допомоги на ліквідацію наслідків пожежі»

Голосували: «За»-22; «Проти»-0 ; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXXI. Слухали:Про надання матеріальної допомоги внаслідок аварії 
по вул.Маяковського в м.Коростишеві

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров 'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХХХІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання 
матеріальної допомоги внаслідок аварії по вул.Маяковського в 
м.Коростишеві»

Голосували: «За»-22; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

XXXII. Слухали:Про внесення змін до рішення Коростишівської 
міської ради від 15.10.2019 №852 «Про затвердження Положення про
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порядок надання в оренду окремих елементів благоустрою комунальної 
власності на території ринків Коростишівської міської ради»

Інформація начальника відділу ЖКГ міської ради Загарія І.С. щодо 
обґрунтування даного проекту рішення.

XXXII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін 
до рішення Коростишівської міської ради від 15.10.2019 №852 «Про 
затвердження Положення про порядок надання в оренду окремих елементів 
благоустрою комунальної власності на території ринків Коростишівської 
міської ради»

Голосували: «За»-8; «Проти»-1 ; «Утримались»-9 ; «Не голосували»-3.
Рішення не прийнято

XXXIII. Слухали:Про затвердження Програми підтримки 
військовослужбовців, зарахованих для проходження служби в Збройних 
Силах України за контрактом та членів їх сімей на 2021-2023 роки

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров 'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Програми підтримки військовослужбовців, зарахованих для проходження 
служби в Збройних Силах України за контрактом та членів їх сімей на 
2021-2023 роки»

Голосували: «За»-18; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-3.
Рішення прийнято

XXXIV. Слухали:Про дообрання секретаріату
Депутат міської ради Бондарчук С.В. запропонував дообрати до складу 

секретаріату Юзефович Ю.М.

XXXIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Бондарчука С.В.

XXXIV. Вирішили: Дообрати до складу секретаріату Юзефович Ю.М.

Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-0; «Не голосували»-7.
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Прийнято

XXXV. Слухали:Про виплату матеріальної допомоги постраждалим 
від пожежі по вул.Маяковського в м.Коростишів

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров 'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про виплату 
матеріальної допомоги постраждалим від пожежі по вул.Маяковського в 
м.Коростишів»

Голосували: «За»-19; «Проти»-0 ; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XXXVI. Слухали:Про спостережні ради комунальних некомерційних 
підприємств охорони здоров’я, засновником яких є Коростишівська міська 
рада

Інформація начальника відділу соціального захисту населення та охорони 
здоров 'я Ящик С.О. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXVI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXVI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про спостережні 
ради комунальних некомерційних підприємств охорони здоров’я, 
засновником яких є Коростишівська міська рада»

Голосували: «За»-10; «Проти»-6 ; «Утримались»-2 ; «Не голосували»-2.
Рішення не прийнято

XXXVII. Слухали:Про внесення змін до рішення другої (позачергової) 
сесії Коростишівської міської ради восьмого скликання від 08.12.2020 року 
№10 «Про утворення виконавчого комітету Коростишівської міської ради 
та затвердження його персонального складу»

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXXVII. Виступили:
Кохан ГМ. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.
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XXXVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін 
до рішення другої (позачергової) сесії Коростишівської міської ради 
восьмого скликання від 08.12.2020 року №10 «Про утворення виконавчого 
комітету Коростишівської міської ради та затвердження його 
персонального складу»

Голосували: «За»-11; «Проти»-0 ; «Утримались»-6 ; «Не голосували»-3.
Рішення не прийнято

XXXVIII. Слухали:Про звернення депутатів Коростишівської міської 
ради (за запитом Русецького С.А.)

Інформація депутата міської ради Русецького С.А. щодо даного звернення.

ХХХУІІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: взяти інформацію до 

відома.

XXXVIII. Вирішили: Взяти до відома інформацію про звернення 
депутатів Коростишівської міської ради (за запитом Русецького С.А.)

Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-2.
Прийнято

XXXIX. Слухали: Інформація Дейчука Р.С. щодо квартири по 
вул.Грибоєдова, 34

Інформація першого заступника міського голови Дейчука Р.С. щодо 
квартири по вул.Грибоєдова, 34.

ХХХІХ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: взяти інформацію до 

відома.

XXXIX. Вирішили: Взяти до відома інформацію Дейчука Р.С. щодо 
квартири по вул.Грибоєдова, 34.

Голосували: «За»-19; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-0.
Прийнято

XXXX. Слухали:Про функціонування моргу
Інформація заступника міського голови з питань виконавчих органів ради 

Бондарчука С.В. щодо даного питання.

ХХХХ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: інформацію взяти до 

відома.
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XXXX. Вирішили: взяти до відома інформацію «Про функціонування 
моргу»

Голосували: «За»-19; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-0.
Прийнято

XXXXI. Слухали:Про внесення змін до рішення другої (позачергової) 
сесії міської ради від 08.12.2020 року №12

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХХХХІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXXI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін 
до рішення другої (позачергової) сесії міської ради від 08.12.2020 року №12»

Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XXXXII. Слухали:Про внесення змін до рішення другої (позачергової) 
сесії міської ради від 08.12.2020 року №6 «Про затвердження персонального 
складу постійних комісій Коростишівської міської ради УІІІ скликання»

Інформація секретаря міської ради Защипаса Є.А. щодо обґрунтування 
даного проекту рішення.

ХХХХІІ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXXXII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін 
до рішення другої (позачергової) сесії міської ради від 08.12.2020 року №6 
«Про затвердження персонального складу постійних комісій 
Коростишівської міської ради УІІІ скликання»

Голосували: «За»-8; «Проти»-2 ; «Утримались»-8 ; «Не голосували»-1.
Рішення не прийнято

ХХХХІІІ. Слухали:Про звернення депутатів Коростишівської м/р до 
Президента України, КМУ щодо збільшення видатків на субсидії (Фракція 
«ЄС»)

Інформація депутата міської ради Єсипчук Н.М. щодо даного звернення. 
Звернулася із проханням підтримати даний проект.

XXXXIII. Виступили:
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Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

ХХХХІІІ. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про звернення 
депутатів Коростишівської м/р до Президента України, КМУ щодо 
збільшення видатків на субсидії (Фракція «ЄС»)»

Голосували: «За»-11; «Проти»-0 ; «Утримались»-4 ; «Не голосували»-4.
Рішення не прийнято

ХХХХІУ. Слухали:Про надання представника бюджетної комісії для 
списання основних засобів

Войцехівський О.Г. із проханням зняти з розгляду дане питання.

ХХХХІУ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: зняти з розгляду 

питання.

XXXXIV. Вирішили: Зняти з розгляду питання «Про надання 
представника бюджетної комісії для списання основних засобів»

Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-2.
Прийнято

XXXXV. Слухали:Про відключення газопостачання в районі 
льонозаводу

Інформація депутата міської ради Мартинюка І.В. щодо даного питання.

ХХХХУ. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: взяти інформацію до 

відома.

ХХХХУ. Вирішили: Взяти до відома інформацію «Про відключення 
газопостачання в районі льонозаводу»

Голосували: «За»-19; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-0.
Прийнято

Різне:

ХХХХУІ. Слухали:Про запити Бондарчука С.В.
1. Бондарчук С.В. із запитанням до міського голови щодо працівника 

міської ради Дякова С.М. Звернувся із проханням винести дане питання на 
розгляд профільної комісії та проінформувати на наступному засіданні сесії 
щодо даного працівника.
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2. Бондарчук С.В. про несвоєчасне подання декларації депутата Юзефович 
Ю.М. а також про приховування фактів у декларуванні. Також додав, щоб дане 
питання було винесене на засідання правової комісії.

3. Бондарчук С.В. із запитанням до секретаря міської ради Защипаса Є.А. 
щодо автомобіля, яким він пересувається. Зазначив, що дане питання повинно 
бути розглянуте на засіданні правової комісії.

4. Бондарчук С.В. про незаконне скорочення працівників міської ради. 
Інформував про власне бачення щодо роботи старост старостинських округів, а 
саме про позбавлення преміювання.

ХХХХУІ. Виступили:
Русецький С.А. із проханням надати слово Зіневичу Г.І.
Зіневич Г.І. із запитанням до Кохана І.М. про звіт міського голови.
Кохан І.М. відповів, що буде звітувати в кінці червня.
Ломаков Г.М. із запитанням про КП “Коростишівська редакція 

радіомовлення”.
Кохан І.М. із відповіддю.
Позняков П.М. щодо жахливого стану території біля молочної лавки по 

вул. Київська, 103, а саме про вжиття заходів щодо запобігання викидів відходів 
поблизу даної лавки.

Депутат Юзефович Ю.М. відлучилася від роботи сесії

Кохан І.М. із відповіддю до Бондарчука С.В. щодо роботи старост. 
Запропонував подати звіти у письмовій формі із переліком виконаних робіт з 
метою належного та справедливого оцінювання роботи старост.

Вдовіна О.В. із зверненням до керуючої справами виконавчого комітету 
Полєшко О.Ю. та міського голови Кохана І.М. щодо розміру заробітної плати 
апарату Коростишівської міської ради.

Сарапійчук Ю.Л. підтримав Вдовіну О.В.
Позняков П.М. зауважив, що робота депутатів та працівників ради в 

цілому має бути злагодженою і об'єднаною, а не навпаки.
Бондарчук С.В. із запитанням про результати розгляду запитів та 

звернень, які були прийняті на минулих сесіях. Звернувся до секретаря із 
прохання поінформувати по даним зверненням.

Защипас Є.А. із відповіддю, що дані питання з результатами розгляду 
даних звернень були розглянуті на комісії з питань законності та були взяті до 
відома.

Кохан І.М. поставив на голосування дообрати до складу секретаріату 
Бондарчука С.В.

Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-0 ; «Не голосували»-0.
Прийнято

ХХХХУІ. Вирішили: Перенести на наступне засідання сесії питання 
щодо інформування про результати звернень та запитів, що були прийняті 
на минулих засіданнях сесії.
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Голосували: «За»-11; «Проти»-1 ; «Утримались»-3 ; «Не голосували>>-2.
Не прийнято

Кохай S.M. повідомив, що буде письмове доручення секретарю 
прозвітувати по даним запитам і зверненням.

Міський голова Кохан І.М. оголосив друге пленарне засідання 11 сесії 
міської ради VIII скликання закритим.

(Звучить гімн України та гімн міської територіальної. громаОт.

І


